
Zápis z jednání VV OSH semily 
konaného dne 12.3.2015 od 14.30 hodin v kanceláři OSH 

 
 
Program: 

0. Zahájení 
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů 
2. Zápis z minulého jednání 
3. Kontrola čerpání rozpočtu 
4. Schválení navržených vyznamenání 
5. Shromáždění delegátů SDH 
6. Granty 2015  
7. Různé (informace o školeních a soutěžích MH, dorostu…) 
8. Diskuse 
9. Závěr 

 
 
Jednání zahájil br. starosta, ing. Miksánek. Přivítal přítomné a předal řízení jednání br. 
Adametzovi.   
 
Ad 1: Br. Adametz pak určil zapisovatelem jednání br. Jiřičku a navrhl ověřovatele br. 
Černého a br. Maška.                    VV toto schválil. 
 
Ad 2: Br. Jiřička přečetl zápis z minulého jednání. VV vzal zápis bez připomínek na vědomí 
. 
 
Ad 3: Br. Mlejnek informoval o plnění rozpočtu i o čerpání. Byly vybrány odvody členských 
příspěvků ze sborů. Vyjma SDH Hořensko uhradily všechny sbory okresu. Následně byl 
odeslán odvod prostředků na ústředí v Praze. Z větších výdajů – proběhlo shromáždění 
starostů SDH v KC Golf, byly pořízeny fotoknihy ke 150 výročí dobrovolného hasičstva, 
proběhlo školení vedoucích mládeže v Bozkově a probíhají přípravy na Shromáždění delegátů 
SDH okresu Semily. Vše je úměrné kalendářnímu období roku. Dle rozhodnutí VV OSH byla 
pořízena laminovačka, miltifunkční tiskárna se scanerem a mobilní ozvučovací set pro 
organizaci soutěží. V kanceláři OSH je tak možno za úplatu provádět zalaminování 
dokumentů i jako službu. 
 
Ad 4: Br. Bachtík přednesl návrhy na vyznamenání zaslané VV.  
VV OSH dále navrhl udělit br. ing. Miksánkovi Medaili za mimořádné zásluhy, věcný dar a 
nechat odsouhlasit na shromáždění delegátů SDH udělení titulu „Čestný starosta OSH 
Semily“. 
VV OSH dále navrhl nechat odsouhlasit na shromáždění delegátů SDH udělení titulu „Čestný 
náměstek starosty OSH Semily“ br. Alfrédu Adametzovi. 
VV navrhuje udělit br. Vladimíru Svobodovi z SDH Bělá titul zasloužilý hasič.. 

VV vše bez výhrad schválil. 
 
Ad 5: Přípravný výbor pro Shromáždění delegátů SDH okresu Semily pracuje naplno. Je 
pořízen nějaký papírenský materiál, materiály pro delegáty budou v deskách, které každý 
z delegátů obdrží při prezenci na vstupu do sálu. Svoz na akci je v gesci okrsků. Br. starosta 
Miksánek připomněl, aby se na nikoho nezapomnělo! Vše spěje do finále a SDH Košťálov 
avizuje připravenost akci dobře zvládnout. VV vzal informace na vědomí 



 
Ad 6: Granty Libereckého kraje. Br. Miksánek informoval o administrativním zdržení 
vyhlášení výzvy programu na podporu akcí SDH. Peníze jsou v krajském rozpočtu 
připraveny, ale kvůli změně zákona o rozpočtové kázni je vyhlášení pozastaveno.  K tomu br. 
Jiřička dodal, že prostředky budou patrně až na podzim a půjde refinancovat akce zpětně, 
takže se opakuje situace z loňského roku. Nic se ale ještě neví přesně, kraj zpracovává nějaké 
právní analýzy, deklaruje ochotu peníze dát, ale hledá se cesta, jak to legislativně ošetřit. 
        VV vzal zápis bez připomínek na vědomí 
 
 
Ad 7: Br. Štěpánek přednesl informace o soutěžích a školeních vedoucích a rozhodčích MH. 
Školení vedoucích proběhlo 7. března v Bozkově. Byla ustavena nová rada mládeže. Okresní 
kolo soutěže dorostu bude v neděli 31.5.2015 v Poniklé. Okresní kolo Plamenu bude 
30.5.2015 v Nedaříži. Jsou už známé termíny soutěží o Pohár dráčka Soptíka. Najdou se na 
webu OSH.  Školení rozhodčích mládeže bude 18.4.2015 na OSH v Semilech. 24.4.2015 
proběhne soustředění dorostu na stadionu v Semilech (škvárový povrch – pozor, je to pátek 
dopoledne). 
Okresní kolo PS bude 6.6.2015 na stadionu v Turnově.    

VV vzal zápis bez připomínek na vědomí 
Ad 8: Diskuse  
Br. Mlejnek  poděkoval br. Doškářovi za instalaci nového WC v sociálním zázemí OSH. 
Br. Vejnar  informoval o shromáždění delegátů OSH Liberec. Novým starostou OSH Liberec 
je JUDr. Maxa. Nebylo dobře rozumět (špatné ozvučení), krátké zprávy – ne za celé období. 
Je potřeba se toho na našem shromáždění vyvarovat.  Naopak byl pěkný projev hejtmana LK. 
Br. Doškař požádal, zda by nebylo možné vyplatit vratka z členských příspěvků z loňska 
ještě letos, když si to okrsky nevybraly. 
Br. Jiřička: Toto je potřeba konkrétně připravit s br. Mlejnkem (výše a kdo) a nový VV to 
bude muset vyřešit jinou finanční cestou kvůli dodržení rozpočtu. Řešení se ale určitě najde. 
Nemělo by se to ale stávat pravidlem! 
Br. Miksánek:  Bude potřeba pamatovat na nějakou odměnu novému starostovi, nelze to dělat 
ani kvůli nákladům na cestování zdarma. Dle jeho propočtu je to nákladově tak cca 6.000,- Kč 
měsíčně.     VV toto navrhuje k projednání a schválení novému VV na prvním zasedání. 
Br. Jiřička: jak je to s přeregistrací SDH podle NOZ? Čas běží…. 
Br. Miksánek:  proběhlo hromadné přeregistrování na rejstříkovém soudu v Praze. Vše se ale 
ještě dolaďuje postupně po okresech. Má to na starosti pí. Hladíková v Praze. Jakmile dojde 
na okres semily bude oSH informovat. Jinak základní informace k tomuto jsou na webu 
www.dh.cz. Týká se to právní subjektivity pouze SDH a OSH, v okrese Semily nemá žádný 
okrsek svou právní subjektivitu (IČO). 
 
Br. Miksánek poděkoval všem členům VV OSH Semily  za spolupráci a popřál mnoho 
dalších úspěchů. VV OSH se v tomto složení sešel naposledy. 
 
Ad 10: Jednání ukončil br. Adametz v 17:05 hodin 
 
 
 
 


